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@provincie-utrecht.nl>;

@provincie-utrecht.nl>; @provincie-utrecht.nl>; "Sterk, Mirjam
<mirjam.sterk@provincie-utrecht.nl>

@provincie-utrecht.nl>
Informatie aan PS: Bericht over incident wolf

Hoi collega’s,

Vorige week is PS zoals onderstaand geïnformeerd. Afgesproken is dat we in deze lijn informeren.

Groet,

@provincie-utrecht.nl>Van:

Hartelijke groet,

@provincie-utrecht.nl>; "
@provincie-utrecht.nl>;'

From:
Sent: 
To:

Cc:
Subject:

CC: Sterk, Mirjam <mirjam.sterk@provincie-utrecht.nl>;
<Commissaris@provincie-utrecht.nl>;
<rob.van.muilekom@provincie-utrecht.nl>; Essen, Huib van <huib.van.essen@provincie-utrecht.nl>; Schie, Andre van
<andre.van.schie@provincie-utrecht.nl>; Bakker, Has <has.bakker@provincie-utrecht.nl>
Onderwerp: Bericht over incident wolf

Zoals u waarschijnlijk uit de media heeft vernomen is er op 6 juli in Leusden, tegen het middaguur, een 
aangelijnde dwergpoedel op 30 centimeter van de eigenaresse door een wolf gegrepen en meegenomen. 
Op dit moment is nog onduidelijk waar de hond is en hoe het met het dier gaat. Wel wordt er nog steeds 
naar de hond gezocht. Het is onduidelijk om welke wolf het gaat en wat de aanleiding voor het incident is 
geweest. Dit is ongewenst gedrag van een wolf, het heeft dan ook volop onze aandacht. Om onze inwoners 
te informeren over het incident hebben wij een aantal berichten op sociale media geplaatst en de pers 
geïnformeerd. Zie onder andere het volgende Linkedln bericht: (44) Post I Feed I Linkedln

Beste Staten- en commissieleden,
Op verzoek van gedeputeerde Sterk stuur ik jullie onderstaand bericht.

Verzonden: zaterdag 6 juli 2024 22:43
Aan: Statenleden <Statenleden@provincie-utrecht.nl>; Niet-Statenleden <Niet-Statenleden@provincie-utrecht.nl>

Er is contact geweest met onder andere de burgemeester van de betreffende gemeente, de grondeigenaar 
en de eigenaresse van de hond. Direct aansluitend zijn de burgemeesters van de buurgemeenten 
geïnformeerd, de terreinbeheerders in de omgeving. Via deze weg willen wij ook u al Provinciale Staten van 
het incident op de hoogte brengen en wij inventariseren wat eventuele vervolgstappen zijn. Voor 
probleemsituaties met wolven zijn er twee richtlijnen die gevolgd worden, namelijk de IPO-interventierichtlijn 
voor de provincie en het Handelingsperspectief Wolf voor burgemeesters.

Nu hoop ik met deze korte mededeling te kunnen volstaan en ik zal u begin volgende week verder 
informeren.

< @provincie-utrecht.nl>; Oosters, Hans
< @provincie-utrecht.nl>; Muilekom, Rob van

@provincie-utrecht.nl>; "
@provincie-utrecht.nl>;
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